



This message is intended for supplier partners doing business with Kenvue in France

Dear Valued Suppliers,

This is to notify you that the below listed France Kenvue Legal Entity is now operating under a new business address in France.

Legal Entity in scope

Kenvue France (“the **Company**”)

Former address of head office	New address of head office
41-43 rue Camille Desmoulins, 92130 Issy les Moulineaux	41 rue Camille Desmoulins, 92130 Issy les Moulineaux

Please note that change of address of head office has also triggered a change of number of SIRET for Kenvue France head office.

SIRET of Kenvue France from now on is number **479 824 724 00096**.

What you need to know:

- All new documents containing Kenvue France address should indicate the new address. Existing documents will be updated at the time of renewal.
- Tax ID and VAT numbers are not changing.
- Existing contracts will continue to remain valid.

What you need to do:

- Please update your customer records to reflect the new address.
- Any notices, future correspondence, invoices, shipping documents to the Company must include the new address above.

We hereby would like to confirm again that this is an address change only, so there will be no changes to the current legal entity, or any other company related aspects.

This address change only applies to the head office of Kenvue France. Addresses of secondary establishments of Kenvue France, based in Sézanne (manufacturing site) and in Val de Reuil (R&D site), remain unchanged.

We appreciate you and the critical role you play in our success. We look forward to building on our strong relationship with you for many years to come.

Please refer to [supplier FAQs](#) or contact your usual Kenvue point of contact if you have any questions or need additional information.

Thank you,

Kenvue France

In French



Ce message est destiné aux partenaires fournisseurs faisant des affaires avec Kenvue en France.

Chers fournisseurs,

Ce courrier vise à vous informer que l'entité juridique Kenvue en France listée ci-dessous opère désormais officiellement sous une nouvelle adresse.

Entité juridique concernée

Kenvue France ("la **Société**")

Ancienne adresse du siège social	Nouvelle adresse du siège social
41-43 rue Camille Desmoulins, 92130 Issy les Moulineaux	41 rue Camille Desmoulins, 92130 Issy les Moulineaux

Nous attirons également votre attention sur le fait que ce changement d'adresse du siège social de Kenvue France a entraîné également une modification du numéro de SIRET de cet établissement.

Le numéro de SIRET du siège social de Kenvue France est désormais le numéro **479 824 724 00096**.

Ce que vous devez savoir:

- Les nouveaux documents contenant l'adresse de Kenvue France doivent désormais indiquer cette nouvelle adresse. Les documents existants seront mis à jour au moment du renouvellement de ces documents ou contrats.
- Les numéros d'identification fiscale et de TVA ne changent pas.
- Les contrats existants continuent d'être valables.

Ce que vous devez faire:

- Veuillez mettre à jour vos dossiers clients pour refléter la nouvelle adresse.
- Tous les avis, correspondances futures, factures et documents d'expédition à l'attention de la Société doivent inclure la nouvelle adresse ci-dessus.

Nous tenons à confirmer à nouveau qu'il s'agit uniquement d'un changement d'adresse de Kenvue France, il n'y aura donc aucun changement concernant l'entité juridique actuelle, ni d'autres aspects liés à la société.

Ce changement d'adresse concerne le siège social de Kenvue France. Les adresses des établissements secondaires de Kenvue France, situés à Sézanne (site de fabrication) et à Val de Reuil (site de R&D) restent inchangées.

Nous vous remercions et reconnaissons le rôle essentiel que vous jouez dans notre succès. Nous sommes impatients de renforcer notre relation avec vous pendant de nombreuses années à venir.

Veuillez consulter les [FAQ](#) pour les fournisseurs ou contacter votre point de contact habituel chez Kenvue France si vous avez des questions ou si vous avez besoin d'informations supplémentaires.

Cordialement,
Kenvue France